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Leder samling 19. August 2021, Vingelen 

Tilstede: Kennie Ryen, Stein Graneng, Per Kristian Bangen, Arne Kuraas, Idar Moseng, Jens 

Narjord, Asbjørn Lunsæter, Rune Westberg, Tore Hornseth, Thorbjørn Halvorsen, Conrad 

Schærer, Hans Iver Kojedal, Ragnar Sollid, Olga Johanne Tamnes, Tore Lunsæter, Jan Magne 

Flaten, Harry Tjernstad, Britt Nesteby 

 

1. Feltskyting på Skytterlinken sine skiver – tekniskopplegg, alene eller en blanding 

med tradisjonelle pappskiver. 

- Skytterlinken har kommet med et opplegg for elektroniske skiver til feltskyting.  

Lonåsen har allerede kjøpt to stk skiver. For en elektronisk skive og styringsenhet på 

standplass koster 20 000,- Tanken er at skytterlagene kjøper f.eks to-tre skiver hver 

og kan byttelåne dette. 

- Tynset Skytterlag har allerede kjøpt kongsberg finfelt figurer og kommer til å kjøpe et 

par skiver for å ha på grovfelt.  

- Flere av lagene er positiv til opplegget og gir samlaget myndighet til å innhente mer 

info. 

- Forslag fra Øvre Rendal er å sende ut info og forespørsel til alle skytterlagene til 

behandling på årsmøte I hvert enkelt skytterlag. 

 

2. Ny våpenforskrift – hva bør lagene tenke på. 

- Samlaget ber om at styrene I hvert enkelt skytterlag sjekker og setter seg inn I de 

gjeldene regler. Og hva som må gjøres for å oppfylle kravene med tanke på alarm og 

godkjente dører. Inntil DFS har kommet med konkrete føringer, trenger ikke skytter-

lagene å gjøre noe. 

- Når skytterlagsmedlemmer har gjennomført sikkerhetskortet, kan man da låne skyt-

terlagsvåpen? Samlaget sjekker dette med DFS. 

 

3. Sikkerhet på under skyting på bane/felt, og ikke minst jegerskyting. Viktigheten av 

å ha god skyteledelse. 

- De aller fleste yngre er flink til å overholde bæring av våpen og det er viktig å gi dem 

en god opplæring I dette fra starten av. 



                                                                                                       Tolga 20.08.2021 
 

- Prøve å tenke på hvem som velges som kommandører og kontrollører på stevner. 

Det kan være vanskelig for en ungdom å si fra om brudd på sikkerhetsreglene. 

 

 

4. Rekruttering post Covid-19, hvordan komme i gang igjen 

- En negativ trend I hele samlaget og regionen på rekruttering. Det er skremmende at 

de største klassene er veteranklasser. 

- Forslag fra Tynset er å samle alle ungdomslederne I samlaget, prøve å få en eller to 

fra ungdomsavdelingen I DFS til å komme oppover for å gi innspill. Gi en mulig kick-

start for å komme igang igjen. 

- Prøve å ta kontakt med f.eks Ringebu og Fåvang for å høre hva dem gjør for å få med 

seg de yngre ut på stevner. 

- Vi bør prøve å fortsatt opprettholde stevne tilbudet, og da gjerne flere kveldsstevner.  

- Bør skytterlagene samarbeide mer? Felles trening mellom flere skytterlag og samar-

beid på stevner. 

-  

5. Terminliste – 2022. Covid19 tilpassing? 

- Tore la frem forslag på terminliste for 2022, blir en videreføring av terminlisten for 

2021. Med justering av datoer. 

- Diskusjon om å samle de to trippelstevnene I juli på samme helg for å trekke til seg 

flere folk. Det er flere mindre lag I samlaget som ikke har tilstrekkelig med mannskap 

til å arrangere over ei lita uka. 

- Tore sender ut et forslag på terminliste som sendes til lagene 

 

6. Økonomi i samlaget– kort orientering ved kasserer Britt Nesteby. 

-  Økonomien I samlaget er på det jevne.  

- Oppfordrer alle skytterlag til å legge inn epost adresse på VKskytterlag til helst 

kasserer da fakturaer blir sendt elektronisk. 

7. Evt – dersom tiden tillater – andre tema som lederne ønsker å lufte 

- Asbjørn viste frem ei feltskive fra Skytterlinken. Veldig enkelt system hvor man ikke 

får til å montere skiven feil.  

 

Referent: Britt Nesteby  


